
Sayı : 508

KILIÇÇETİN
İnşaat Malzemeler�

Paletli tuğla satışlarımız başlamıştır..

Adnan&Gökhan
KILIÇÇETİN

Cemal Müdür Caddes�
No:68/A DERELİ/GİRESUN
Tel: 0454 381 45 19
Gökhan:0533 391 81 18
Adnan:0536 216 05 42
gokhank�l�ccet�n@gma�l.com

  14 Mayıs 2020Yıl : 8 

KILIÇOĞLU KUYUMCULUK
Pırlanta - Saat - Gümüş

Serkan Kılıçoğlu
0533 395 12 88
Cemal Kılıçoğlu
0507 291 61 79

Cumhur�yet Caddes�
No:21 Derel�/G�resun
Tel: 0454 381 45 81

KILIÇOĞLU
Kuyumculuk

www.derel�n�nses�.com

ANDİÇLER GIDA MARKET

 İpragaz bayi  Fatsu damacana 
iş yerlerine 

 ve evlere servis yapılır  Tel : 0 454 381 20 22 

www.derelininsesi.com www.derelininsesi.com www.derelininsesi.com

KÜMBET ORMANLARINDA NELER OLUYOR!

Dereli İlçesi Kümbet Yaylası'nda katliam bo-
yutuna varan orman kesimi yapıldığı öne sürü-
lürken valilikten yapılan açıklamada ise, “De-
reli Orman İşletme Müdürlüğümüz Kümbet 
Orman işletme şefliğinde iddialara maruz ça-
lışma sahaları oluşturulan komisyon marifeti ile 
incelettirilmiş, yürütülen ormancılık faaliyetle-
rinde ormancılık tekniğine uygun olmayan her-
hangi bir durum tespit edilememiştir” denildi.

Geçtiğimiz günlerde gazetemize ulaşan 
ve bazı görüntüler gönderen vatandaşlar, 
"Orman İşletme'den ihale alan bir yüklenici 
firma, Dilek Taşı Mevkii’nde büyük küçük ayrımı 
yapmaksızın orman kesimi yapıyor. Biz de 
orman köylüsüyüz. Ve bize göre standart dışı 
bu tür kesimler sadece burada değil, farklı fir-
malar tarafından Kumlu Oluk, Karınca Dibi ve 
Koçkayası Dere Mevkii'nde de yaşandı, yaşa-

nıyor" iddiasında bulundular.
Bu arada görüntüleri inceleyen bir orman 

mühendisi de kesimlerin yanlış olduğu iddi-
asında bulunup, şu değerlendirmeyi yaptı:

“Bu yöntemle toprağın bir kaç santim yüze-
yinde bulunan doğal çam filizleri de yok olu-
yor. Böylece hem toprak kaybı oluyor hem de 
kesilen ağaçların yerine doğal çam fidanı bü-
yümesi mümkün olmuyor. Ayrıca burada 
genç çam ağaçlarının da kesildiğini gözlem-
ledim. Orman kesimleri kışın en az 20- 30 san-
tim kar yağdığında yapılır.

Böylece kar kaydıraç görevi yapacağı için 
tomruklar toprağa zarar vermez, fidan olmaya 
hazır doğal çam filizleri de zarar görmez. Küm-
bet'te ya da başka yaylalarda yapılan orman 
kesimlerinin hemen durdurulmasını öneriyo-
rum."

Gündeme gelen kesimlerle ilgili bir açıkla-
ma yapan Giresun Valiliği Basın ve Halkla İlişki-
ler Müdürlüğü ise, kesimlerin gerçekleştiği böl-
genin Kümbet Orman İşletme Şefliği 95 nolu 
bölme içerisinde kaldığını belirtip şu değerlen-
dirmelerde bulundu: (Devamı 2'de) 

 ÇKS başvurusunun ertelenmesi isteği 
iresun Ziraat 

GOdası Başkanı 
Nurittin Karan, 

koronavirüs (Kovid-19) sal-
gını nedeniyle 65 yaş ve 
üzeri çiftçiler için 30 Hazi-
ran'da sona erecek Çiftçi 
Kayıt Sistemi (ÇKS) başvu-
rularının ileri bir tarihe erte-
lenmesini istedi.

Karan, yaptığı yazılı 
açıklamada, koronavirüs 
tedbirleri kapsamında 65 
yaş ve üzeri vatandaşlara 
yönelik sokağa çıkma sınır-
laması uygulandığını be-
lirtti.

Sınırlama nedeniyle bu 
yaş grubunda bulunan 
üreticilerin 30 Haziran'da 
sona erecek 2020 yılı ÇKS 
başvurularını yaptırmadı-
ğını ifade eden Karan, bu 
durumun çiftçileri olumsuz 
etkilediğini vurguladı.

Başvuru tarihinin ileri bir 
tarihe ertelenmesini iste-
yen Karan, bu durumun 
yaşanabilecek mağduri-
yetlerin önüne geçilece-
ğini kaydetti.

Tehlike çanları çalmayacak
Duroğlu Belediye Başkanı Halil Çetin, 

geçtiğimiz Şubat ayı içerisinde büyük bir fa-

cianın eşiğinden dönülen heyelanlı böl-

gedeki tehlikeyi önlemek için başlatılan ça-

lışmaları yerinde inceledi.

Heyelanlı bölgede yaptığı incelemele-

rin ardından açıklamada bulunan Başkan 

Çetin, “Geçtiğimiz Şubat ayı içerisinde ger-

çekleşen heyelanın ardından belediye 

olarak buradaki riski sıfıra indirmek için ça-

lışma başlattık. Yaklaşık 3 aydır devam 

eden çalışmanın sonuna yaklaştık. (2'de)

 Tüm Köy Sen: “Oyalama taktikleri bıktırdı” 
Tüm Üretici Köylüler Sendikası (TÜM KÖY 

SEN) Giresun Temsilcisi Orhan Kara, fındık 
sezonu yaklaştıkça fındık fiyatı konusunda 
algı oluşturma operasyonuna yeniden baş-
landığını iddia ederek, “Fındık fiyatı akla 
gelen fiyatı söylemekle olmuyor” dedi.

Orhan Kara, açıklamasında, “Fındık fi-
yatının ne olacağını şimdiden söylemek 
fiyat baskılamasını sağlamaya yönelik bir 
operasyondur. Maliyet hesabı yapmadan 
kafadan atmayla fiyat belirlenmez” vurgu-
su yaptı. (Devamı 2'de)
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KÜMBET ORMANLARINDA NELER OLUYOR!
(Baştarafı 1'de)
“Kayın ve ladin ağaçlarından olu-

şan söz konusu ormanlık alan, eko-
nomik ömrünü doldurduğu tespit 
edilerek 2004 yı l ında Giresun 
Orman Bölge Müdürlüğü tarafından 
gençleştirmeye alınmıştır. 2005 yılın-
da yapılan tohumlama kesiminin ar-
dından sahada toprak işleme yapıl-
mış ve siperde sağlıklı gençlik elde 
edilmiştir. Takip eden yıllarda elde 
edilen gençliğin bakımları yapılmış-
tır. 2018 yılında yapılan kontrollerde 
bölmenin tamamında kabul edile-
bilir, homojen, sağlıklı, boyları 60 
cm-110 cm arasında kayın ağırlıklı, 
kayın ve ladin gençliklerinin geldiği 
görülmüştür. Bunun üzerine 2019 yı-
lında tohum ağaçlarının boşaltıl-

masına karar verilmiştir. 2019 yılı 
Ocak ayında tohum ağaçları kar 
üzerinde boşaltılmış, boşaltma ça-
lışmalarının ardından gençliğe 
bakım ve tamamlama çalışmaları 
ormancılık tekniğine uygun zaman-
da uygun metotlarla yapılmıştır. Sa-
haya başarılı bir şekilde gençlik geti-
rilmiştir.

Orman amenajman planları 
doğrultusunda Kümbet İşletme Şef-
liğimizde rutin gençleştirme çalış-
malarımız planlanan yıllarda yapı-
lagelmektedir. Bu yıl da programı-
mızda bulunan gençleştirme böl-
melerimizdeki hazırlama ve tohum-
lama kesimlerimiz yapılmış, saha-
larda çalışmaların sonlarına gelin-
miştir. Bu ormanlarımızda da ilk bol 

tohum olduğu yıl toprak hazırlığı ya-
pılarak yeni gençlik elde edilecek 
ve akabindeki 20 yıl bu gençlik takip 
edilecektir.

2020 yılı programımızda bulu-
nan ve üretimi devam eden hazırla-
ma ve tohumlama çalışmalarımız 
boşaltma gibi gösterilerek ormanla-
rın yok edildiği algısı oluşturulmaya 
çalışılmıştır. Bu durum gerçeği yan-
sıtmamaktadır. Dereli Orman İşlet-
me Müdürlüğümüz Kümbet Orman 
İşletme şefliğinde iddialara maruz 
çalışma sahaları oluşturulan komis-
yon marifeti ile incelettirilmiş, yürütü-
len ormancılık faaliyetlerinde or-
mancılık tekniğine uygun olmayan 
herhangi bir durum tespit edileme-
miştir.”

Tehlike çanları
 çalmayacak

(Baştarafı 1'de)
Bu bölgede küçük kaymalar için ön-

ceden tel örgü ile önlem alınmış. Ancak 
bugün geldiğimiz noktada tel örgünün 
bir çare olmadığını bu yaşadığımız he-
yelanla birlikte görmüş olduk. Bu yüzden 
bizde burada bir daha böyle bir kayma 
yaşanmaması için tam anlamıyla bir 
çözüm üreterek, ekiplerimizle birlikte bu 
çalışmayı gerçekleştirdik” dedi.

Yaklaşık 3 aydır devam eden çalış-
malar neticesinde trafik akışının tek 
yönlü olarak kontrollü bir şekilde sağlan-

dığına değinen Başkan Çetin, “Trafik 
ekiplerimizin desteği ile birlikte olası bir 
kaza yaşanmaması için trafik akışını 
kontrollü bir şekilde sağladık. Çalışma-
larımız devam ediyor ve yolun belirli 
bölümünde halen aksaklık yaşan-
maktadır. Kısa süre içerisinde bu böl-
gede de trafik akışı yine en iyi şekilde 
sağlanacaktır” ifadesinde bulundu.

Başkan Çetin, başta Giresun Valisi 
Harun Sarıfakıoğulları ile emeği ge-
çenlere verdikleri destekten dolayı te-
şekkür etti.

 Tüm Köy Sen: “Oyalama taktikleri bıktırdı” 

(Baştarafı 1'de)
Kara, “Her yıl üreticilerin emeği ve ürününün talan ve 

yağma edilmesini isteyenler bu zamanlarda fındık fiyatının 
ne kadar olması gerektiği yönünde açıklamaya başlıyor-
lar. Yapılan bu belirlemeler en üst seviye oluyor, sonra da 
aşağı aşağı iniliyor. Oysa fındık fiyatının ne kadar olacağı-
nın belirlenmesi için önce maliyetin hesaplanması gerekir. 
Üreticiler harcama yapmaya başladı, bugünden sonra ya-
pacakları masrafların ne kadar olacağı belli değil. Hatta 
daha fındık toplama, patoz fiyatları belli değil. Yetmez, enf-
lasyon oranı ne olacak, bugünden bir şey söylenemez. 
Diğer girdiler ve geçim standarttı da belli değil. Gelecek 
sezon fındığına şimdiden 20 lira ya da 25 lira fiyat açıkla-
mak, doğmamış çocuğa don biçmeye benzer” açıkla-
masında bulundu.

GEÇEN YIL 25 LİRA AÇIKLANMIŞTI
Geçen yıl üreticilerin fındık fiyatının en az 25 lira ol-

ması gerektiğini istediklerini hatırlatan Kara, “Geçen yıl 
Tüm Köy Sen olarak yaptığımız hesaplamaya göre fın-
dık fiyatının en az 25-26 lira olması gerektiği tespitini yap-
mıştık. Bu hesaplamayı yaparken ilaç, gübre, işçilik, 
patoz, toplama, taşıma, bahçe temizliği gibi giderler 
üzerinden enflasyon, geçim standarttı ve kar hakkını da 
kapsayan bir hesaplama yapılmıştı, haklı da çıktık. Yani 
fiyatı bugünden tartışacaksak fiyat belirleme yöntemini 
tartışalım” dedi.

SORUN YALNIZCA FİYAT DEĞİL
Fındık üreticilerinin sorununun yalnızca fiyat olmadı-

ğını belirten Kara, şunları dile getirdi:
“Fındık sorunu tartışılırken hemen fiyatı öne çıkarıyor-

lar. Oysa fındık ülke için stratejik ürün kapsamına alınma-
sı gereken en önemli ürün. Genel tarım politikalarıyla iç 
içeliği yanında kendine has özel sorunları da var. Köyle-
rin boşalması, genç nüfusun kalmaması bir dert. Bah-
çelerin yaşlılığı en önemli sorunlardan biri. Kaliteli ve bol 
ürün almak için gençleştirme yapılmalı. Bu konuda dev-
let destek olup planlamasını yapmalıdır. Üretici, ilaç, 
gübre, işçilik gibi masraflar için tüccara borçlanıyor. Fın-
dığı da borçlu olduğu tüccara bekletmeden vermek 
zorunda. Bu nedenle devlet üreticiye aralık ayında öde-
meli faizsiz kredi sağlamalıdır. Tarıma destek adına 
tarım ve gıda şirketleri yerine üretici köylüye destek sağ-
lanmalıdır. Yetmiyor, üretici şehirde yaşadığı için fındığı-
nı bekletecek yeri olmadığı için tüccara emanete bı-
rakmak zorunda kalıyor. Asıl bu konular tartışılmalıdır. Üre-
ticileri oyalama taktikleri bıktırdı.”

 Üreticilere fındık kurdu uyarısı 

Bakana ulaşım talepleri iletildi

G�resun'da, fındık kurdu zararlı-

sıyla z�ra� mücadelen�n 13 Mayıs'tan 

�t�baren başladığı b�ld�r�ld�.

G�resun Tarım ve Orman Müdürlü-

ğünden yapılan yazılı açıklamada, 

�laçlı mücadelen�n başlama tar�hle-

r�n�n sah�l kolda 13 Mayıs, orta kolda 

16 Mayıs ve yüksek kolda 19 Mayıs 

olarak bel�rlend�ğ� �fade ed�ld�.

Açıklamada, tesp�t ed�len tar�h-

lerden �t�baren 10 gün �çer�s�nde 

�laçlamaların tamamlanması gerek-

t�ğ� bel�rt�ld�.

Mücadele önces� arıların �laçla-

ma sahaları dışına çıkarılması uyarı-

sında bulunulan açıklamada, üret�-

c�ler�n daha gen�ş b�lg� almak �ç�n �l 

ve �lçe müdürlükler�ne müracaat 

edeb�lecekler� kayded�ld�.

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun İl Başkanı Kenan 
Tatlı, “Giresun Güney Çevre Yolu, Eğribel Tüneli, Dereli 
yolu, Güce- Çanakçı ve Aydındere- Kovanlık olmak 
üzere ilimizin ulaşımla ilgili projelerini, taleplerini bakanı-
mıza ilettik” dedi.

Tatlı, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil Karaismailoğlu 
başkanlığında yapılan toplantıda Giresun’un ulaşım ta-
leplerinin bakana iletildiğini belirtti.

Bakan Karaismailoğlu ile Giresun Valisi Harun Sarıfakı-
oğlulları, Giresun Milletvekilleri Cemal Öztürk, Kadir 

Aydın, Sabri Öztürk, Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğ-
lu ve kendisinin katıldığı bir video konferans toplantısı 
gerçekleştirdiklerini aktaran Tatlı, şunları dile getirdi:

“Toplantıda başta Giresun Güney Çevre Yolu, Eğri-
bel Tüneli, Dereli yolu, Güce- Çanakçı ve Aydındere- 
Kovanlık olmak üzere ilimizin ulaşımla ilgili projelerini, 
taleplerini bakanımıza bizzat ilettik. Taleplerimizin 
daha hızlı yerine getirilmesi için verimli bir toplantı 
oldu. Katkıları için bakanımıza, milletvekillerimize ve 
belediye başkanımıza teşekkür ediyorum.”
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 MHP’li Konal: “Millete hizmet etmeye devam edeceğiz” 
Milliyetçi Hareket Partisi Gi-

resun İl Başkanı Ertuğrul Gazi 
Konal, 31 Mart öncesi ne söz 
verildiyse o sözlerin şimdi de 
takibinin yapıldığını belirte-
rek, Milliyetçi Hareket Parti-
si’ne bağlı belediyeler ile 
Cumhur İttifakı ile kazanılan 
Giresun Belediyesi’nin çalış-
maları hakkında değerlen-
dirmelerde bulundu.

Konal, “Bu süreçte birliğin 
olduğu yerde, dirliğin ve be-
reketin olduğunu yaşadık his-
settik. Milletimizin desteği ve 
Allah’ın izni ile bu yolda yıl-
madan yorulmadan Milliyet-
çi Hareket Partisi teşkilatları 
olarak ibadet saydığımız bu 
kutlu millete hizmete devam 
edeceğiz.” dedi.

Hem kendi belediyelerin-
den hem de Giresun Beledi-
yesi ile alakalı övgü dolu 
cümleler kuran Başkan 
Konal, “Türkiye ekonomisinin 
de zor bir süreçten geçtiği 
bu dönemde 1 yıl dürüst ve 
tavizsiz bir şekilde duruşunu 
gösteren, Giresun ve Gire-
sunlu hemşerilerimize hiz-
metten başka gaye taşıma-
yan, bu süreçte geçmiş dö-
nemden devir olan borçtan 
70 milyon liraya yakın borç 
ödeyip, 1 yıl içerisinde 50 mil-
yon liralık projelere bismillah 
diyen, Giresun’un hiçbir siya-
si farkındalık olmadan tüm 
vatandaşlarının güvenini ka-
zanan Giresun Belediye baş-
kanımızı kutluyor, şahsının, 
tüm çalışma arkadaşlarının 
ve belediye personeli arka-
daşlarımızın başarılarının de-
vamını yüce Allah’tan niyaz 
ediyorum” ifadesinde bulun-
du.

Koronavirüs sebebiyle ha-
yatın durma noktası geldiğini 
belirten Başkan Konal, Türki-
ye’nin virüs karşısında çok iyi 
savaştığını da dile getirdi.

“Türkiye Cumhuriyeti Dev-
leti; başta Sağlık Bakanlığı ve 
İçişleri Bakanlığı olmak üzere 
ivedilikle tedbirleri alarak has-

talığa karşı savaş açılmıştır” 
diyen Konal, şunları kaydetti:

“Bu tedbirler gereği virü-
sün yayılmasına karşı zaman 
zaman büyük şehirlerde so-
kağa çıkma yasağı, gerek 
açık hava gerek kapalı or-
tamların kapatılması gibi sos-
yal mesafeyi ihlal etmemek 
maksadı ile faaliyetlerine bir-
çok kuruluş ara vermiş veya-
hut cumhurbaşkanlığının 
‘evde kal’ çağrısına uyarak 
evlerinden işlemlerine 
devam etmiştir. Sokakların 
canlandığı, insanların tatlı bir 
iftar telaşı ile dolaştığı, kılınan 
teravih namazı sonrası neşe 
ile muhabbetin birleştiği, 
komşularla sahur vaktinin 
beklendiği o özlenen rama-
zana kavuşmayı yüce 
Allah’tan tüm İslam alemi 
adına niyaz ediyorum. Bu uğ-
raşta mücadele eden başta 
Sağlık Bakanlığı olmak üzere 
tüm sağlıkçılarımız ve sağlık 
çalışanlarımıza, başta Gire-
sun Valisi Sayın Harun Sarıfa-
kıoğulları olmak üzere Pan-
demi kurulumuza, gece gün-
düz halkımızın mağduriyetini 
en asgari düzeye indirmek 
için çaba sarf eden beledi-

ye personellerimize, emniyet 
teşkilatımıza ve jandarma 
personellerine kolaylıklar dili-
yor başarılılarından dolayı 
minnetlerimi sunuyorum.”

SÜREKLİ İSTİŞARE HALİNDE 
OLDUK

Yerel seçimler sonrası söz 
verilen ve proje haline gelen 
her şeyi yakinen takip ettikle-
rini ifade eden Başkan 
Konal, şu açıklamalarda bu-
lundu:

“Bilindiği üzere 31 Mart 
2019 seçimlerinin üzerinden 
1 yılı aşkın bir süreç geçti. 
Öncelikle Giresun il başkanlı-
ğı olarak Milliyetçi Hareket 
Partisi’nin 3 ilçe 2 belde be-
lediyelerimiz ve Cumhur İtti-
fakı merkez Giresun Beledi-
yemiz adına ilk yılımızın ilk 3-
6 aylık dönemini öncelikle 
alışma, sorunları tespit etme, 
çözüm noktasında alternatif-
ler sunma ve karar verme sü-
reci olarak değerlendirdik. 
Yerelde çözebileceğimiz 
problemleri yerel bürokrasi 
ile genel de çözülebilecek 
büyük problemleri Milliyetçi 
Hareket Partisi Genel Merkezi 
yöneticilerimiz, MHP milletve-
killerimiz ve Cumhur İttifakı’nı 
samimiyetle icra eden Gire-
sun AK Parti milletvekillerimi-
zin çabaları ile aştık aşmaya 
devam ediyoruz. Dünya eko-
nomisinin alt üst olduğu, ülke 
ekonomimizin iç ve dış güç-
ler tarafından devamlı yıkıl-
maya çalışıldığı şu süreçte, 
Türkiye Cumhuriyeti devleti-
nin çok güçlü ve büyük bir 
devlet olduğuna kanaatimiz 
bir kez daha perçinlenmiştir. 
Gücünü milletten alan yal-
nızca maddiyat değil, maz-
lumların duasını kazanan yö-
neticiler önüne çıkan engel-
leri teker teker aşarak yoluna 
devam edeceğini tasdik 
ettik. Birliğin olduğu yerde, 
dirliğin ve bereketin olduğu-
nu yaşadık hissettik. Milletimi-
zin desteği ve Allah’ın izni ile 
bu yolda yılmadan yorulma-

dan Milliyetçi Hareket Partisi 
teşkilatları olarak ibadet say-
dığımız bu kutlu millete hiz-
mete devam edeceğiz.”

ALUCRA BELEDİYESİ
Alucra, Çamoluk, Yağlı-

dere, Üçtepe, Duroğlu ve Gi-
resun merkez belediyesinin 
çalışmaları hakkında da bil-
giler veren Başkan Konal, şu 
açıklamalarda bulundu:

“Alucra Belediye’mizin 1 
yıllık bu süreçte geçen dö-
nemden devreden toplam 
borcundan 5 Milyon TL 
borcu ödenerek, belediyeye 
gelirleri ve tasarruf yaptırım-
ları ile iş adamları ve Alucralı 
vatandaşlarımızın katkılarıyla 
belediyeye ait 2 Milyon TL’lik 
iş makinesi ve kamuya açık 
alanlarda vatandaşın hiz-
metine sunulacak düzenle-
meler inşa edilmiştir. İlçe ba-
zında bisiklet yolu, cadde 
peyzajı, aydınlatma gibi pro-
jeler hazırlanarak hibe ve 
destek programlarında 
onayları beklenmektedir. 
Özellikle güneş enerjisi için 
verimli alanlara sahip olan 
Alucra ve Çamoluk ilçeleri-
mizde belediyelerimiz ve 
meclis üyelerimizle koordine-
li bir şekilde yalnızca bu ilçe-
lerimize değil tüm Giresun’a 
fayda sağlayabilmeyi 
amaçlayan çalışmalar ayrı-
ca devam etmektedir.

ÇAMOLUK BELEDİYESİ
Çamoluk Belediye’miz Mil-

liyetçi Hareket Partisi’nin üret-
ken belediyecilik anlayışını 
hızlı bir şekilde icra etmiş, 
kısa sürede Çamoluk ilçe-
mizde 25 yıllık çöp sorununu 
çözüme kavuşturmuş, 5000 
metrekarelik altyapı yapmış, 
25000 metrekarelik parke ça-
lışmasının yanında birbirin-
den farklı tarımsal faaliyetler 
ile ilçe ekonomisinin seyrini 
büyük ölçüde değişmesini 
sağlamıştır. 2,5 milyonluk hiz-
meti bir yıl süreçte yapan be-
lediyemizin, önümüzdeki sü-
reçte hayata geçireceği sa-

nayi sitesi, yüzme havuzu, ka-
palı halk pazarı, içme suyu, 
dış cephe montalama gibi 
projelerini ilgili bakanlıklarda 
ve Giresun valiliği, İl Müdür-
lükleri ve DOKAP’ta takip et-
mekteyiz.

YAĞLIDERE BELEDİYESİ
Yağlıdere Belediye’miz 

yine aktif olarak projeler üre-
ten, belediyecilik anlayışında 
örnek teşkil eden halka hiz-
met hakka hizmet desturu ile 
samimi olarak icra eden yö-
netim ve ekibi 1 yıl içerisinde 
gerçekleştirdiği tasarruf poli-
tikası, denkleştirme geliri, su 
ve vergi gelirleri ile geçmiş 
dönemden devir eden Yağ-
lıdere esnafı başta olmak 
üzere 3 Milyon TL civarı borç 
ödemiş, toplumsal kaynaş-
mayı sağlayacak alanlar ve 
projelere imza atmış, Yağlı-
dere ilçemizde çevresel ve 
faktöriyel alanlar sağlamıştır. 
Vatandaşlara ve özellikle öğ-
renci kardeşlerimize yönelik 
çalışmalarına öncelik veren 
belediyemiz ilçeye üniversite 
kazandırma noktasında 
büyük bir başarıya imza at-
mıştır. Bayanları unutmayan 
belediyemiz yalnızca ba-
yanların kullanacağı mescit, 
dinlenme alanı ve çay oca-
ğını ilçeye kazandırarak tak-
dir toplamıştır. 3 Milyon TL 
borç ödeyen belediyemiz 1 
yıl içerisinde 3 milyon TL’lik de 
hizmet inşa etmiştir. Özellikle 
bu zor süreçte esnafa kira 
yardımı ve ihtiyaç sahipleri-
ne gıda yardımı ile günde-
me gelen belediyemiz, Yağ-
lıdereli iş adamlarımızın da 
katkılarını organize ederek 
700 bin lira civarı yardım ile 
ilçe vatandaşının maddi ola-
rak nefes almasına katkı sun-
muştur. İlçemize çevre şehir-
cilik bakanlığınca çöp kam-
yonu ve belediyeler birliği ta-
rafından tam donanımlı bir it-
faiye aracı kazandırılmıştır. Ol-
mazsa olmazımız Yağlıde-
re’ye doğalgaz getirmek 

diyen belediye başkanımızın 
onay aşamasında; TOKİ 
Kentsel Dönüşüm, arıtma te-
sisi, mal pazarı, bisiklet yolu 
gibi projeleri bulunmaktadır.

ÜÇTEPE BELEDİYESİ – DU-
ROĞLU BELEDİYESİ

Belde belediyelerimizden 
Yağlıdere Üçtepe Belde bel-
demiz ve Giresun merkez Du-
roğlu belediyelerimiz de 
gerek Giresun’da bulunan 
belediyelerimiz, gerekse Tür-
kiye’nin diğer illerinde bulu-
nan belediyelimizin destek-
leri ile çalışmalar yapmaya 
gayret gösteriyoruz. Önceli-
ğimiz esnaflar başta olmak 
üzere belediyelerimizin borç-
larını asgari düzeye indirerek 
belediyelerimizin işleyişini 
sağlamaktır. Çok şükür ki be-
lediye başkanlarımız da va-
tandaşın kendilerine vermiş 
olduğu teveccühün karşılığı-
nı samimiyetle hizmete dö-
nüştürmeye gayret ediyor, 
gece gündüz çalışmalarına 
aralıksız devam ederek bu 
süreci olumlu yönde yönet-
meye devam ediyorlar.

TÜM SORUNLARIN PEŞİNE 
DÜŞTÜK

Yerel yönetimlerde oldu-
ğu gibi Giresun’umuzun mer-
kez yönetimini ilgilendiren 
durum ve yatırımlarında, si-
yasi parti temsilciliği olarak 
icra makamlarına birinci de-
receden sorumluluk duyuyo-
ruz. Bu bağlamda il yöneti-
mimiz ile geçtiğimiz yıl 
seçim döneminde yaptığı-
mız araştırmalar ve raporlar 
neticesinde memleketimizin 
öncelikli sorunlarını oluşturan 
bir plan koymuştuk önümü-
ze. Bu problemleri ilgili kurum 
ve kuruluşlar ve yetkililer ile 
TBMM olmak üzere tüm ma-
kamlara çözüm önerileri ile 
taşıdık ki Milliyetçi Hareket 
Partisi Giresun İl Başkanlığı 
olarak ancak siyaset üzeri bir 
Giresunlu vatandaş olarak 
bu sıkıntıların çözülmesinin 
peşine düştük.
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B T�p� Orman Yolunda Sanat Yapısı yapım �ş� 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddes�ne göre açık �hale usulü �le �hale ed�lecek olup, tekl�fler sadece elektron�k ortamda EKAP 
üzer�nden alınacaktır.  İhaleye �l�şk�n ayrıntılı b�lg�ler aşağıda yer almaktadır:

İKN     :2020/242076
1-İdaren�n
a) Adı     :ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-DERELİ DİĞER 
     ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL 
     MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adres�    :Kusluhan Mah. Orduluoglu Sk. 13 28950 
     DERELİ/GİRESUN
c) Telefon ve faks numarası  :4543813044 - 4543812231
ç) İhale dokümanının görüleb�leceğ� 
ve e-�mza kullanılarak
 �nd�r�leb�leceğ� �nternet sayfası  :https://ekap.k�k.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım �ş�n�n
a) Adı     :B T�p� Orman Yolunda Sanat Yapısı
b) N�tel�ğ�, türü ve m�ktarı  :5+000 Km. Sanat Yapısı Yapımı
     Ayrıntılı b�lg�ye EKAP’ta yer alan �hale dokümanı 
     �ç�nde bulunan �dar� şartnameden ulaşılab�l�r.
c) Yapılacağı/tesl�m ed�leceğ� yer :İk�su İşletme Şefl�ğ� 211 Kod nolu atalan-uzundere 
     orman yolunda
ç) Süres�/tesl�m tar�h�   :Yer tesl�m�nden �t�baren 60 (altmış) takv�m günüdür.
d) İşe başlama tar�h�   :Sözleşmen�n �mzalandığı tar�hten �t�baren 5 gün 
     �ç�nde yer tesl�m� yapılarak �şe başlanacaktır.
3-İhalen�n
a) İhale (son tekl�f verme) tar�h ve saat� :22.05.2020 - 10:00
b) İhale kom�syonunun toplantı yer�
 (e-tekl�fler�n açılacağı adres)  :Derel� Orman İşletme Müdürlüğü Toplantı Salonu, 
     Kuşluhan Mahalles� Orduluoğlu Sokak No:13 28950 
     Derel�-GİRESUN
4. İhaleye katılab�lme şartları ve �sten�len belgeler �le yeterl�k değerlend�rmes�nde 

uygulanacak kr�terler:
4.1. İstekl�ler�n �haleye katılab�lmeler� �ç�n aşağıda sayılan belgeler ve yeterl�k kr�terler� �le f�yat dışı 

unsurlara �l�şk�n b�lg�ler� e-tekl�fler� kapsamında beyan etmeler� gerekmekted�r.
4.1.2. Tekl�f vermeye yetk�l� olduğunu gösteren İmza Beyannames� veya İmza S�rküler�.
4.1.2.1. Gerçek k�ş� olması hal�nde, noter tasd�kl� �mza beyannames�.
4.1.2.2. Tüzel k�ş� olması hal�nde, �lg�s�ne göre tüzel k�ş�l�ğ�n ortakları, üyeler� veya kurucuları �le 

tüzel k�ş�l�ğ�n yönet�m�ndek� görevl�ler� bel�rten son durumu göster�r T�caret S�c�l Gazetes�, bu 
b�lg�ler�n tamamının b�r T�caret S�c�l Gazetes�nde bulunmaması hal�nde, bu b�lg�ler�n tümünü 
göstermek üzere �lg�l� T�caret S�c�l Gazeteler� veya bu hususları gösteren belgeler �le tüzel k�ş�l�ğ�n 
noter tasd�kl� �mza s�rküler�,

4.1.3. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen tekl�f mektubu.
4.1.4. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen geç�c� tem�nat.
4.1.5 İhale konusu �şte �daren�n onayı �le alt yüklen�c� çalıştırılab�l�r. Ancak �ş�n tamamı alt 

yüklen�c�lere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel k�ş� tarafından �ş deney�m� göstermek üzere sunulan belgen�n, tüzel k�ş�l�ğ�n yarısından 

fazla h�sses�ne sah�p ortağına a�t olması hal�nde, t�caret ve sanay� odası/t�caret odası bünyes�nde 
bulunan t�caret s�c�l memurlukları veya yem�nl� mal� müşav�r ya da serbest muhasebec� mal� müşav�r 
tarafından �lk �lan tar�h�nden sonra düzenlenen ve düzenlend�ğ� tar�hten ger�ye doğru son b�r yıldır 
kes�nt�s�z olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.

4.2. Ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken kr�terler:
İdare tarafından ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n kr�ter bel�rt�lmem�şt�r.
4.3. Meslek� ve Tekn�k yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken kr�terler:
4.3.1. İş deney�m belgeler�:
Son on beş yıl �ç�nde bedel �çeren b�r sözleşme kapsamında taahhüt ed�len ve tekl�f ed�len bedel�n 

% 50 oranından az olmamak üzere �hale konusu �ş veya benzer �şlere �l�şk�n �ş deney�m�n� gösteren 
belgeler.

4.4.Bu �halede benzer �ş olarak kabul ed�lecek �şler ve benzer �şlere denk sayılacak 
mühend�sl�k ve m�marlık bölümler�:

4.4.1. Bu �halede benzer �ş olarak kabul ed�lecek �şler:
Yapım İşler�nde Benzer İş Grupları L�stes�nde yer alan AI, AII veya AV Grubu �şler benzer �ş 

olarak kabul ed�lecekt�r.
4.4.2. Benzer �şe denk sayılacak mühend�sl�k veya m�marlık bölümler�:
İnşaat Mühend�sl�ğ� ve Orman Mühend�sl�ğ�
5. Ekonom�k açıdan en avantajlı tekl�f sadece f�yat esasına göre bel�rlenecekt�r.
6. İhaleye sadece yerl� �stekl�ler katılab�lecekt�r.
7. İhale dokümanı EKAP üzer�nden bedels�z olarak görüleb�l�r. Ancak, �haleye tekl�f verecek 

olanların, e-�mza kullanarak EKAP üzer�nden �hale dokümanını �nd�rmeler� zorunludur.
8. Tekl�fler, EKAP üzer�nden elektron�k ortamda hazırlandıktan sonra, e-�mza �le �mzalanarak, 

tekl�fe �l�şk�n e-anahtar �le b�rl�kte �hale tar�h ve saat�ne kadar EKAP üzer�nden gönder�lecekt�r.
9. İstekl�ler tekl�fler�n�, her b�r �ş kalem�n�n m�ktarı �le bu �ş kalemler� �ç�n tekl�f ed�len b�r�m f�yatların 

çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzer�nden tekl�f b�r�m f�yat şekl�nde ver�lecekt�r. İhale 
sonucunda, üzer�ne �hale yapılan �stekl� �le b�r�m f�yat sözleşme �mzalanacaktır.

10. Bu �halede, �ş�n tamamı �ç�n tekl�f ver�lecekt�r.
11. İstekl�ler tekl�f ett�kler� bedel�n %3’ünden az olmamak üzere kend� bel�rleyecekler� tutarda geç�c� 

tem�nat vereceklerd�r.
12. Bu �halede elektron�k eks�ltme yapılmayacaktır.
13. Ver�len tekl�fler�n geçerl�l�k süres�, �hale tar�h�nden �t�baren 60 (altmış) takv�m günüdür.
14.Konsors�yum olarak �haleye tekl�f ver�lemez.
15. D�ğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,20
Aşırı düşük tekl�f değerlend�rme yöntem�: Tekl�f� sınır değer�n altında olduğu tesp�t ed�len �stekl�ler�n 

tekl�fler�, Kanunun 38 �nc� maddes�nde öngörülen açıklama �stenmeks�z�n redded�lecekt�r.

B TİPİ ORMAN YOLUNDA SANAT YAPISI
ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-DERELİ DİĞER ÖZEL

 BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

(Basın: 2020/11)

 Hayvan barınağında yenileme çalışmaları 

Giresun Belediyesi, tüm vatandaşların ihti-
yaçlarına cevap verirken, hayvanseverlerin ta-
leplerini de değerlendirerek sahipsiz hayvan-
ların sağlıklı bir yuvayla buluşmalarına katkı sağ-
lıyor.

Başkan Aytekin Şenlikoğlu’nun göreve gel-
mesiyle birlikte barınakta birçok yenileme ve 
geliştirme çalışmaları yapıldı.

Yüzlerce hayvana bakım ve tedavinin uy-
gulandığı barınakta, yaralanan ve sakat kalan 
hayvanların tedavileri yapılıyor ve tedavi son-
rası bakımları gerçekleştiriliyor. Hayvanlara kon-
for sağlayacak adımların atıldığı barınakta 
sokak hayvanları daha sağlıklı, daha hijyenik 
ve modern bir ortamda tedavi görüyor.

Son 1 yıl içerisinde Başkan Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun talimatları ile yoğun bakım ve tedavi üni-
teleri, röntgen ve tahlil odaları yapılarak ameli-
yathane genişletildi. Sürekli bakım gerektiren 
hayvanların da kaldığı barınak, sokak hayvan-
larıyla ilgili birçok ihtiyaca cevap verecek özel-
likler taşıyor.

Ayrıca, Giresun Belediyesi ekiplerince 
sokak hayvanlarının yoğun olarak bulunduğu 
bölgelerde birçok çalışma gerçekleştirildi.

'Onlar üşürse bizde üşürüz, onlar aç kalırsa 
biz üzülürüz' diyerek çalışmalarını sürdüren Gi-
resun Belediyesi 150 den fazla kedi ve köpek 
evi 150 ye yakın ise mama kapları yaparak 

soğuk hava şartlarında hayvanların barınma ve 
beslenmelerine cevap verdi. Zor şartlarda yi-
yecek bulmakta zorlanan can dostlar için son 
üç ayda 15 ton olmak üzere son bir yılda 45 ton 
mama kullanıldı.

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, yaptığı 
açıklamada, Giresun’un tüm sorunlarıyla ilgi-
lendiklerini belirterek, “Bizim için üzerinde dur-
duğumuz sorunlarından biri de sokak hayvan-
larıdır. Yaşam hakkı olan hayvanların da normal 
şekilde hayatlarını sürdürebilmeleri için gereken 
çalışmaları yapmak görevlerimiz arasındadır. 
Sokaklarda sahipsiz hayvanlar kalmasın ve hay-
vanlar ömürlerinin sonuna kadar doğal ortam-
larında yaşamlarını sürdürsünler istiyoruz” dedi.

Başkan Şenlikoğlu barınakta hayvanların 
sağlık kontrollerinin, bakımlarının, kısırlaştırma ve 
ameliyatlarının yapılabildiğini hatırlatıp, şunları 
kaydetti:

“Göreve geldiğimiz ilk günden itibaren barı-
nağımızla ilgili birçok yeniliğin yapılması için ar-
kadaşlarımıza talimat verdik. Ayrıca Hayvan sev-
gisini artırmak amacıyla bu konuda yetkili kişileri 
şehrimize davet edip okullarımızda seminerler 
verdik. Hayvanseverleri memnun edecek uy-
gulamalara imza atmayı sürdüreceğiz. Hay-
vanseverler merak etmesinler. Uygulamaları-
mızda onları memnun edecek birçok çalışma-
mız olacak. Ayrıca sokak hayvanları için de ba-
rınma ve beslenme anlamında arkadaşlarımız 
eksiksiz bir çalışma yürütüyor.”

 TMO’dan pay verilsin önerisine tepki 
Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO) CHP’li bazı 

milletvekillerinin ‘TMO fındık satışından üreti-
ciye kâr payı dağıtsın’ şeklindeki açıklama-
lara karşı tepki gösterdi. TMO’dan yapılan 
açıklamada, “TMO, kooperatif, birlik veya 
üretici örgütü değil bir kamu iktisadi devlet 
teşekkülüdür” denildi.

Açıklamada fındık alım fiyatlarının üreti-
ci maliyeti, ekonomik göstergeler, üretim 
miktarı, bir önceki yıl alım fiyatları, üretimin 
sürdürülmesini sağlayacak kâr marjı gibi 
çok sayıda faktörü dikkate alarak belirlen-
diğine dikkat çekildi.

“ÜRETİCİYE 1.5 MİLYAR LİRA ÖDENDİ”
Açıklanan fiyatların piyasa fiyatlarının 

belirli bir düzeyin altına düşmesini önlemek 
için belirlenmiş referans fiyatlar olduğu be-
lirtilen açıklamada, “Nitekim 2019 yılında 
Levant kalite için 16,50 TL/kg, Giresun kalite 
için 17,00 TL/kg alım fiyatı açıklanmış ve pi-
yasa fiyatları da kısa sürede belirlenen fi-
yatların üzerine çıkmış, Karadenizli üreticile-
rimizin en az 1,5 Milyar TL ilave gelir elde et-
mesi sağlanmıştır” denildi.

“186 ALICIYA 46 BİN TON FINDIK SATIŞI YA-
PILDI”

Açıklamada şu bilgilere yer verildi:
“TMO’nun açıkladığı fiyatların üreticiye 

zarar verdiği iddiası asla doğru değildir. 
Zira satışlarımızın açılması için üreticinin 
elindeki ürünün bitmesi beklenmiş, fındık ih-
racatının kesintisiz sürmesi için Mart Ayında 
yurt içi satışlarımız başlamıştır. Satış fiyatları, 
TMO’nun alım, muhafaza ve finansal mali-
yetleri yanında ülke ekonomisine sağlaya-

cağı katkı sebebiyle, iç ve dış piyasalarda-
ki gelişmeler takip edilerek belirlenmekte-
dir.

Mart ayında 51, Nisan ayında 135 
olmak üzere toplam 186 alıcıya 46 bin ton 
kabuklu fındık satışı yapılmıştır. Mayıs ayın-
da ise yine iç ve dış piyasalar yakından 
takip edilerek, ülkemiz ekonomisine ve 
özellikle ülkemiz döviz gelirine katkı sağla-
mak amacıyla faaliyetlerinin aktif olması 
ve işletme kapasiteleri ile sınırlı olmak kay-
dıyla sanayici-ihracatçılara 20 bin ton fın-
dık satışı için 24 TL/kg fiyat belirlenmiştir. Baş-
vuru sırasında yüzde 25 peşin ödeme ya-
pılması şartını yerine getiren 81 firmadan 
talep gelmiş olup tahsis süreci devam et-
mektedir.”

“TMO, KAMU İKTİSADİ DEVLET TEŞEKKÜLÜ-
DÜR”

TMO’nun kooperatif, birlik veya üretici ör-
gütü olmadığına dikkat çekilen açıklama-
da, “TMO bir kamu iktisadi devlet teşekkü-
lüdür. Kuruluşumuz kendine ait sermayesiy-
le alım, satış, ithalat ve ihracat faaliyetleri 
yürüterek üretici ve tüketici arasında 
denge sağlayan, piyasaları düzenleyen bir 
İktisadi Devlet Teşekkülüdür. Kamu İktisadi 
Teşekküllerinin kanun gereği, kar payı 
ödeme veya zarar ettiğinde zararı üretici-
den tahsil etmeleri söz konusu değildir. 
TMO, bugüne kadar olduğu gibi önümüz-
deki süreçte de iç ve dış piyasaları yakın-
dan takip edecek, çiftçimiz ve ülke ekono-
mimiz yararına her türlü önlemi alacaktır” 
görüşlerine yer verildi.
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 Gençlik ve Spor Bakanlığı Koronavirüs ile mücadelede ön saflarda yer alan 

 Sağlık Çalışanları ve tüm kahramanlara yönelik mektup yarışması düzenliyor 

Yarışmanın sonuçları 19 Mayıs’ta açıklanacak
Gençlik ve Spor Bakanlığı, tüm 

dünyayı etkileyen yeni tip koronavi-
rüs (Kovid-19) ile mücadelede ön 
saflarda yer alan başta sağlık çalı-
şanları olmak üzere tüm kahraman-
lara yönelik mektup yarışması dü-
zenliyor.

Yarışma kapsamında koronavirü-
sün üstesinden gelinmesi için yoğun 
mesai harcayan sağlık çalışanları-
na, temel ihtiyaçlarımızın karşılan-
ması için üretim yapanlara ve gü-
venliğimiz için çalışan asker ve polis-
lere, Gençlik ve Spor Bakanlığı’na 

bağlı yurtlarda çalışanlara, sağlık 
personelleri için gençlik merkezlerin-
de maske üretimi yapan gönüllü 
gençlerimize, vefa destek grupların-
da görev yapanlara mektup yazıla-
bilecek.

Son başvuru tarihi 10 Mayıs olan 
yarışma, koronavirüs ile mücadele-
nin en önemli etmenlerinden biri 
olan ‘Evde Kal Sağlıklı Kal’ anlayışı 
doğrultusunda online olarak düzen-
lenecek.Yarışmanın sonuçları 19 
Mayıs’ta açıklanacak

13-17 ve 18-29 yaş aralığında iki 

kategorinin olduğu yarışmanın baş-
vuruları ve mektup yazma işlemleri 
e-genc. gsb. gov. tr/  adresi üze-
rinden yapılacak.

Yarışmanın sonuçları 19 Mayıs 
2020 tarihinde Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı’nın resmi web sayfası üzerin-
den açıklanacak.

Yarışmada ödül olarak kategori 
birincilerine tablet, ikincilerine akıllı 
saat ve üçüncülerine saat veri-
lecek. Ayrıca yarıştığı kategoride ilk 
10’a girenlere 100 Liralık hediye çeki 
armağan edilecek.

 Bölgesel Amatör lig 12 Haziran’da başlayacak 

oronavirüs Salgını nedeniyle ertelenen Spor 

KToto Bölgesel Amatör ligde gruplarda kalan 4 
hafta maçlarının 12-13-14 Haziran tarihlerin-

de oynanacağı belirtildi.
Konu ile ilgili olarak Türkiye Futbol Federasyonu baş-

kanı Nihat Özdemirin açıklaması şöyle:
“ Bilim Kurulumuz bu çalışmalarını yürütürken biz de 

Futbol Federasyonu olarak Süper Lig, TFF 1. Lig, 2. Lig 
ve 3. Lig ile Bölgesel Amatör Liglerimizdeki kulüpleri-
mizi temsil eden Kulüpler Birliği Vakfı ve dernekleri ile 
görüşmeler yapmaya başlayacağız.

Tüm istişarelerimizi yapıp Sağlık Bakanlığı ve Bilim 
Kurulu'nun maçların nasıl oynanacağına dair kararı 
çerçevesinde ligleri başlatacağız.”

Yerel ligler kararı sonra verilecek

ürkiye Futbol Federasyonu Baş-

Tkanı Nihat Özdemir, alt yapı lig-
leri ile illerdeki yerel liglerdeki er-

telemenin ne zaman biteceği konusu 
hakkındaki son kararın gelecek günler-

de verileceğini belirtti.
Giresun dada Süper Amatör lig ile 

Amatör 2. küme maçlarının oynanıp oy-
nanmayacağı önümüzdeki günlerde 
açıklanacak.

Amatörlere önemli destekler yapılacak
Gençlik ve Spor Bakanı Dr.Meh-

met Muharrem Kasapoğlu, devle-
tin vergi iadeleriyle, stopaj iadele-
riyle amatör branşları destekleme-
ye devam ettiğini vurguladı.

Bakan Kasapoğlu :“Bu hususta 
son düzenleme Maliye Bakanlığı-
mıza gönderildi. Kısa bir süre içeri-
sinde nakit akışının sağlanacağını 
düşünüyorum.

Amatör branşlara yönelik yak-
laşımların devamlılığının sürdürül-
mesi noktasında olduğumuzu ay-
rıca belirtmek istiyorum.” dedi.

Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü tarafından 
Koronavirüs tedbirleri 
dahilinde dünden iti-
baren evlerinde kalan 
sporcular ve Gençler 
için On Line Spor faali-
yetleri başlatıldı..

İl Müdürlüğü antre-
nörleri tarafından dün-
den başlamak üzere 
Karate, Yüzme, Taek-
wondo, Masa Tenisi, 
Boks, Cimnastik, Judo, 
Atletizm, Basketbol, 
Kort Tenisi ile Hentbol 
branş la rın da Saat 
10.00 dan başlayıp 
22.00 de sona erecek 
eğitimler verilecek.

Gençlik ve Spor İl 

 Online Spor faaliyetleri başladı 

Müdürlüğü tarafından uygulana-
cak olan Spor Eğitimlerine katılmak 
i s t e yen le r  baş vu la r ı n ı  e  
genc.gsb.gov.tr/EGenc/Online-
Eg…adresine yapabilecekler.
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 Giresunspor’da gözler test sonuçlarında 

TFF 1. Lig ekiplerinden Giresunspor'da 
teknik heyet, futbolcular ve idari persone-
le uygulanan yeni tip koronavirüs (Kovid-
19) testinin sonuçları bekleniyor.

Kulübün sosyal medya hesabından ya-
pılan açıklamada, Giresunspor Tesisle-
ri'nde Kovid-19 testinin önceki gün yapıldı-
ğı belirtildi.

Test sonuçlarının ardından yeniden bil-
gilendirme yapılacağı, takımın gelen so-
nuçlara göre antrenmanlara başlayaca-
ğı aktarıldı.

YABANCI OYUNCULARDA SIKINTI VAR

Öte yandan bir açıklama yapan Gi-
resunspor Kulüp Başkanı Sacit Ali Eren, tes-
tin sonuçlarının ardından yerlilerin idma-
na çıkacağını ancak yabancı oyuncu-
larda sıkıntı olduğunu söyledi.

Başkan Eren, “Yerli oyuncularımız id-
mana çıkacak, yabancılar hem ekono-
mik hem de koronavirüs nedeniyle çe-
kinceleri var. Toplu bir karar almışlar. Yerli-
ler çıkacak ama yabancılar için zaman 
var. Ülkesi Romanya’ya giden Tanase ise 
henüz dönmedi. Ceza için erken. Dön-
meye yol arıyor” dedi.

 Kutlu: “Hedefimizden sapma olmayacak” 
Giresunspor'un teknik direktörü Hakan Kutlu, uzun 

bir süredir antrenman yapamadıkları için oyuncula-
rın fiziksel olarak düşüş yaşadığını belirterek, “Mesaiye 
başladığımızda bunu aşarız. Bize bir aylık bir çalışma 
süresi yeterli olur” dedi.

Yeşil beyazlıların deneyimli teknik direktörü Kutlu, 
yaptığı açıklamada, tüm dünyanın koronavirüs sal-
gınından kurtulmaya çalıştığını ifade etti.

Salgın nedeniyle lige verilen aranın uzaması ne-
deniyle oyuncularda fiziksel bir düşüşün yaşandığına 
işaret eden Kutlu, şunları dile getirdi:

“Lige verilen ara 20 günden az olsa idi oyuncular-
da fiziksel düşüş söz konusu olmazdı. Ancak her şeyin 
başı sağlık. Sadece ülkemiz değil, tüm dünya bu sal-
gından kurtulmaya çalışıyor. Oyuncuların fiziksel ola-
rak düşüş yaşaması gayet normal olur ancak biz 
bunu kolay aşarız diye düşünüyorum. Bize bir aylık bir 
çalışma süresi yeterli olur. Çünkü çok tecrübeli ve ka-
liteli bir oyuncu grubuna sahibiz.”

Her yönüyle bazı planlamalar yaptıklarını hatırla-
tan Kutlu, “Kimsenin şüphesi olmasın. Biz oyuncuları-
mızla sürekli istişare halindeydik. Onların ne yaptıkları-
nı, ne yapamadıklarını ve gelişimlerinin ne derece-

de olduğunu biliyoruz. Bu doğrultuda bir hazırlık takvimi 
oluşturacağız. İnanıyorum ki herkes sahaya döndüğünde 
daha çok bir şevkle bu işe sarılacaktır. Yine eskisi gibi inşal-
lah güzel günler göreceğiz. Bizim hedefimiz belli kesinlikle 
bu hedeften sapma olmayacak” ifadelerini kullandı.

TFF'ye Sağlık Kurulu şoku!

“Yine omuz omuza sevineceğiz”

Giresunspor Basın Sözcüsü Ferhat Ka-

rademir, koronavirüs sebebiyle herke-

sin bir şeylere hasret kaldığını belirtti.

Zor günlerde önemli olan birlik ve be-

raberliğin bozulmaması olduğunu kay-

deden Karademir, “Çok şükür istatistik-

ler iyi yolda olduğumuzu gösteriyor. 

İnşallah bu virüs belası bir an önce son 

bulacak ve bugünler de geçecek. Yine 

eski gibi omuz omuza sevineceğiz. 

Bizim yaşantımız da hayatımız da Gire-

sunspor. Çünkü hayat bize yeşil beyaz. 

Herkesi rehavete kapılmadan tedbirli ol-

maya davet ediyorum” dedi.

TFF Sağlık Kurulu'nun bugünkü ko-
şullarda futbolun oynanmasına 
olumlu bakmadığı öğrenildi.

Ajansspor ’dan Erdal Cömert’in 
haberine göre Sağlık Bakanlığı ile 
Bilim Kurulunun liglerin başlaması için 
kararı TFF’ye bırakmasının ardından 
TFF Sağlık Kurulu’nun da liglerin baş-
lamasına olumlu bakmadığı iddia 
edildi.

Erdal Cömert’in yaptığı haber şu 
şekilde yer aldı:

TFF Başkanı Nihat Özdemir, 
geçen hafta düzenlediği basın top-
lantısında altını çizerek "Şimdilik, 12 
Haziran'da başlamayı planlıyoruz" 
demişti.

Özdemir'in 'şimdilik' vurgusuna 
rağmen, 12 Haziran tarihi günlerdir 
tartışılıyor. Kamuoyunda futbolun 
başlaması için koşulların oluşmadığı 
görüşü daha yaygın. Evet ligler baş-
layacaksa 12 Haziran'da başlaya-
cak ama idmanlar çoktan başladı. 
Vaka sayımız hala daha 40 binlerde 
görünüyor. Bilim adamları bunun 10 
ile çaparak, farkında olmayan virüslü 
kişi sayısının 400 bin kişi olduğunu be-
lirtiyor. Nitekim idmanlara başlayan 
Fenerbahçe ve Beşiktaş'ta koronavi-
rüs vakaları tespit edildi.

BAKANLIK VE KURULDAN 'HAYIR’
Nihat Özdemir, 12 Haziran geldi-

ğinde koşullara yeniden bakacakla-
rını; Sağlık Bakanlığı ve Koronavirüs 
Bilim Kurulu'nun da onayıyla nihai ka-
rarı vereceklerini açıklamıştı. Ne var ki 
hem bakanlık hem de bilim kurulu, 
net şekilde "Futbolu başlatma kararı 
TFF'nindir" diyerek, sorumluluğu üst-
lenmeyeceğini duyurdu.

TFF'NİN KURULUNDAN DA 'OLUR' 
YOK

Özdemir'in liglerin yeniden başla-
ması konusunda referans gösterdiği 
kurullardan biri de TFF Sağlık Kurulu... 
"Bünyesinde salgın hastalık uzmanı 
kaç kişi var" sorusunun da yöneltildiği 
TFF Sağlık Kurulu'nun bile bugünkü ko-
şullarda futbolun oynanmasına 
olumlu bakmadığı öğrenildi.

Kurulun, halihazırdaki bilimsel veri-
ler ışığında TFF yönetimine "Olur" de-
mediği kaydediliyor. Böylece şu gün 
itibarıyla TFF yönetiminin referans gös-
terdiği üç birim; Sağlık Bakanlığı, Ko-
ronavirüs Bilim Kurulu ve TFF Sağlık Ku-
rulu, liglerin başlatılması konusunda 
'geçit' vermiş değil.


